

《单词百科:TSH是什么意思?TSH怎么发音?TSH的解释和用法》

英语单词TSH是什么意思?TSH怎么读?TSH怎么发音?简答网为您整理了TSH的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



TSH的意思

1、abbr.Thyroid Stimulating Hormone 促甲状腺激素;

TSH的近义词

- 1、thyrotrophin n.促甲状腺素, 甲状腺刺激激素;
- 2、thyrotropin n.促甲状腺素, 甲状腺刺激激素;

TSH的双语例句

1、Objective : To investigate the relationship between the serum concentration of ACTH, TSH, FSH, LH, PRL and GH and the subarachnoid hemorrhage.

目的: 研究动脉瘤性蛛网膜下腔出血(SAH)患者血清促肾上腺皮质激素(ACTH)、促甲状腺激素(TSH)、卵泡刺激素(FSH)、黄体生成素(LH)、泌乳素(PRL)、生长激素(GH)浓度的动态变化规律.

2、 TSH style heat cylinder is crooked , avoid the material fall into cause the heat tube burn down.

TSH型发热管弯型设计, 避免因原料落入筒内而引起发热管损坏.

3、 Conclusion Store TSH Serum need more large , and closeness, and low temperature.

:用于tsh血清的保存量要多、要密封管口、低温保存.

4、 With the advance of serum thyrotropin (TSH) radio-immunoassay, subclinical hypothyroidism is diagnosed more and more frequently.

随着TSH放免技术的发展, 亚临床甲减的诊断率越来越高.

5、 These well-differentiated cancers may be TSH-dependent and may develop in goiters secondary to Hashimoto's thyroiditis.

.这些高分化癌属tsh(促甲状腺激素)依赖型,可以在继发于桥本甲状腺炎的甲状腺肿中发展.

6、 Conclusion The TSH level of pregnant women can reflect the thyroid function and iodine nutrition condition.

结论 孕妇的TSH水平能够反映其甲状腺功能状态和碘营养水平.

7、 The McAbs could be excellent components in TSH assay with high sensitivity and simplicity.

为提高tsh检测的灵敏度和简便性提供了重要条件.

8、 No significant correlation were found between ultrasound variabes and T 3、 T 4 、 TSH ($|r| < 0.15$, $P > 0.05$).

BUA、SOS与T3、T4、促甲状腺激素(TSH)之间均无明显相关关系 ($|r| < 0.15$, $p > 0.05$).

9、 TSH went significantly higher after application of PV-I for 48 hours in VLBW babies.

结果显示只有极低出生体重早产儿之甲状腺刺激素在使用碘液消毒48小时后会有显著之

上升.

10、 Conclusion Store TSH Serum need more large and closeness and low temperature.

结论:用于TSH血清的保存量要多、要密封管口、低温保存.

11、 T₃, T₄ and TSH were not apparently changed, as compared with those before ketoconazole administrations.

血清T₃、 T₄、 促甲状腺素水平均无显著改变.

12、 A quick blood test can assess your level of thyroid-stimulating hormone (TSH).

一次快速血检就可以评估出你的促甲状腺激素 (TSH) 水平.

13、 After 65 days , serum triiodothyronine (T₃), thyroxine (T₄) and thyroid-stimulating (TSH) were analyzed by enzyme exaggerated radioimmunoassays.

用酶放大 化学发光 免疫分析法检测大鼠血清中的甲状腺素T₃、 T₄和促甲状腺素 (TSH) 水平.

14、 Objective : To study the maternal serum thyroidstimulating-hormone (TSH) with fetal growth restriction (FGR) .

目的: 探讨胎儿生长受限 (FGR) 患者母体血清中促甲状腺激素的变化规律.

15、 Objective To observe the influence of serum TSH Results with different methods of serum store.

目的:观察血清保存方法对促甲状腺激素(TSH)结果的影响.

以上是简答网为您整理的TSH怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于TSH的用法、TSH

的释义、TSH的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/TSH>